
Protokoll til styremøte i 
Raseklubb for dansk/svensk Gårdshund 

14.04.21 
 
Tilstede: Marit H. Autrey, Anne G. Ulekleiv, Wenche Sandbæk, Finn Abrahamsen, Elinor 
Gran, Tonje H. Aasekjær og Magnhild Opdahl. 
Tid: kl. 19:00 
Sted: Teams 
 
 
Dagsorden 
Sak 15/21: Årsmøte 2021 

Pga. mulighet for å ettersende protokoll fra årsmøtet for 
momskompensasjon til NKK, foreslås nå årsmøte 2021 lagt til rasetreffet 
på Hunderfossen. 
Med tanke på investeringer til rasetreffet (telt mm.) må styret inntil videre 
jobbe etter budsjettet selv om det ikke er årsmøtegodkjent.  

   
Vedtak: Enstemmig vedtatt 
 
          Anne G. Ulekleiv 
 
          Sekretær 
            
  
 
 
 


	Protokoll til styremøte i
	Raseklubb for dansk/svensk Gårdshund
	14.04.21
	Tid: kl. 19:00
	Sted: Teams
	Dagsorden

